

Investor Number Application Form		نموذج طلب رقم مستثمر	
Investor No (IN) :	رقم المستثمر :	Date:	التاريخ:
Investor Official Name:		الاسم الرسمي للمستثمر:	
Investor Type:	Joint A/C/ حساب مشترك <input type="checkbox"/>	Company/ شركة <input type="checkbox"/>	Individual/ شخص طبيعي <input type="checkbox"/>
Individuals Accounts		حسابات الافراد	
Name :			
Gender: Female / انثى <input type="checkbox"/>	Male / ذكر <input type="checkbox"/>	الجنس:	
ID No.:	رقم (وثيقة اثبات الشخصية):		
Issuing Country:	بلد الاصدار:		
(Other ID) No.:	رقم الوثيقة:		
Academic Qualification:	المؤهل العلمي:		
Employer:	مكان العمل:		
Is The Investor Minor or Legally Incapacitated? No/لا <input type="checkbox"/> Yes / نعم <input type="checkbox"/>			
Guardian /Representative Name		اسم الوصي/الوكيل:	
Guardian /Representative ID Number		رقم اثبات الشخصية للوكيل/الوصي:	
Companies Accounts		حسابات الشركات	
Business Type :	نوع النشاط الاقتصادي:		Company Type:
Nationality:	Registration No:	Registration Date:	تاريخ التسجيل:
Name of Authorized Signatories:			
Signature Right: Individually منفردين <input type="checkbox"/> Jointly مجتمعين <input type="checkbox"/>			
Joint Accounts		حسابات مشتركة	
Tel No. رقم الهاتف	Birth Date تاريخ الميلاد	ID No. رقم الهوية	Nationality الجنسية
Partner Name اسم الشريك			
Individually منفردين <input type="checkbox"/> Jointly مجتمعين <input type="checkbox"/> Authorized Signatories المفوضين بالتوقيع:			
Address			
العنوان			
City/Village:			
Street			
Bldg.			
P.O Box () ص. ب			
Country:			
Mobile:			
Tel (Office):			
Tel (Home):			
E-mail:			
Fax:			
Bank Details			
تفاصيل البنك			
Account No:			
Bank & Branch Name:			
Receiving the IN			
استلام رقم المستثمر			
<input type="checkbox"/> Via the Brokerage Co. (specify):			
<input type="checkbox"/> Others (specify):			
<input type="checkbox"/> من خلال شركة الوساطة (حدد):			
<input type="checkbox"/> اخرى (حدد):			
Signature			
التوقيع			
<input type="checkbox"/> Investor Signature			
<input type="checkbox"/> Guardian/Representative Sign.			
Stamp/الختم			
For Broker Use Only			
لاستخدام الوسيط			
I hereby confirm the accuracy of the Investor signature and the attached documents			
اشهد على صحة توقيع المستثمر والمستندات المرفقة			
Stamp:			
Date:			
Name & Sign:			
For CDS Use Only			
لاستخدام مركز الابداع والتحويل			
Date:			
Approved By:			
Entered By:			
التنفيذ:			

<p>The Investor Number (IN): A unique number given to the investor by PEX to enable him to open an investor account and ask for other services.</p>	<p>رقم المستثمر: هو الرقم الفريد الذي يحصل عليه كل مستثمر في بورصة فلسطين لتمكينه من فتح حساب مستثمر وطلب مختلف انواع الخدمات المقدمة.</p>
<p>Required Documents for Obtaining Investor Number: 1. Individuals Accounts 1. Authenticated Copy of the ID as Follow: - For local investor, ID card. - For foreigner investor, a valid passport. 2. Investor Number application form. 3. Investor signature form. - In case of representative or Guardian(other than the father): ▪ An authenticated copy of the power of attorney or the custody documents which is certified by public notary. ▪ An authenticated copy of the ID card or the valid passport. Note: if the power of attorney or the custody documents are issued out side Palestine, it should be authenticated officially.</p>	<p>المستندات المطلوبة للحصول على رقم مستثمر: 1. حسابات الافراد: 1. صورة طبق الاصل عن وثيقة اثبات الشخصية كالتالي: - للمستثمر المحلي، الهوية الشخصية. - للمستثمر الاجنبي، جواز السفر ساري المفعول. 2. نموذج رقم مستثمر موقع ومختوم حسب الاصول. 3. نموذج توقيع مستثمر - في حال وجود وكيل او وصي(عدا الاب)، يتم ارفاق التالي: ▪ نسخة طبق الاصل، عن الوكالة/الوصاية القانونية المصدقة من كاتب العدل وفقا للاصول. ▪ نسخة طبق الاصل، عن الهوية الشخصية او جواز السفر الساري المفعول للوصي /الوكيل. ملاحظة: اذا كانت الوكالة /الوصاية صادرة من خارج فلسطين، يجب تصديقها من الدوائر الرسمية وفقا للاصول.</p>
<p>2. Joint Accounts - Same documents as mentioned in section (1) for every participant. - Investor signature form for each authorized signatory.</p>	<p>2. الحسابات المشتركة - المستندات المذكورة في القسم (1) اعلاه لكل شخص مشترك في الحساب وفقا لحالته. - نموذج توقيع مستثمر للمفوضين بالتوقيع عن الحساب.</p>
<p>3. Companies Accounts: - An authenticated copy, of the company Registration certificate. - An authenticated copy, of the company bylaws or establishment agreement. - An authenticated copy, of all authorized signatories ID's or valid passports. - Investor Number application form. - Investor signature form for each authorized signatory.</p>	<p>3. حسابات الشركات: - نسخة طبق الاصل عن شهادة تسجيل الشركة. - نسخة طبق الاصل عن عقد التأسيس او النظام الداخلي. - نسخة طبق الاصل عن اثبات الشخصية للمخولين بالتوقيع عن الشركة. - نموذج طلب رقم مستثمر موقع حسب الاصول. - نموذج توقيع مستثمر لكل شخص من المفوضين بالتوقيع عن الشركة.</p>

Investor Signature Form

نموذج توقيع مستثمر

Date:..... التاريخ:

Investor Number رقم المستثمر:

Investor Name اسم المستثمر:

In case there is a Representative / Guardian fill in the following Information:

في حال وجود وكيل/وصي يرجى تعبئة البيانات التالية:

Representative Guardian وصي وكيل

Name: الاسم:

ID No.: رقم إثبات الشخصية:

Representative/Guardian Signature- (توقيع الوكيل/الوصي)

Investor's Signature- توقيع المستثمر

Sign on both boxes يجب التوقيع في المربعين

(1)

(1)

(2)

(2)

Personally

Stamp/الختم

حضور شخصي

Notes:

- The signature should be authenticated by either a bank licensed by the Palestinian Monetary Authority (PMA) or a licensed broker.
- The above signature will be approved for all PEX transactions.
- In case of representative or Guardian (other than the father), please attach a copy of the power of attorney or custody documents authenticated by a public notary.
- The signature authorizing party shall be held responsible for the authorization, as investor identity must be checked before authorization.

ملاحظات:

- يتم المصادقة على التوقيع من قبل احد البنوك المرخصة من سلطة النقد الفلسطينية أو احد الوسطاء المسجلين في البورصة.
- سيتم اعتماد التوقيع المبين أعلاه على كافة تعاملات المستثمر لدى بورصة فلسطين.
- في حالة وجود وكيل أو وصي للمستثمر (غير الأب) يجب إرفاق نسخة طبق الأصل من الوكالة أو أمر الوصاية مصدقة من كاتب العدل.
- تتحمل الجهة التي تصادق على صحة توقيع المستثمر، المسؤولية الكاملة عن الموضوع، إذ يجب التأكد من هوية المستثمر وتوقيعه قبل المصادقة.